
 R O M A N I A
JUDEŢUL  CLUJ
CONSILIUL LOCAL
AL ORAŞULUI  HUEDIN

P R O C E S  -  V E R B A L

                Incheiat azi 25.11.2011, cu ocazia şedinţei ordinare a  Consiliului Local Huedin.
Şedinţa a fost convocată prin dispoziţie de către PRIMAR, prezenta menţiune  realizându-se în

conformitate cu art. 46 alin. 8 din Legea nr. 215/2001 a Administraţiei Publice Locale modificată prin
Legea nr. 286/2006.

ț ș țConsilieri total 15, consilieri prezenţi 14, absen i 1 ( dl Drăgan Sandu a participat la edin ă
începând cu pct. 6 de pe ordinea de zi).

ș ș țDl. Secretar Cozea Dan solicită alegerea unui nou pre edinte de edin ă pentru următoarele
90 de zile.

șDl. Farkas Marius propune pe dl. Kozma Zoltan, propunere care se supune la vot i se aprobă
în unanimitate.

Se supune la vot introducerea pe ordinea de zi a încă   un proiect de hotărâre, privitor la
rectificare buget local pe anul 2011, propunere care se aprobă în unanimitate.

Se supune la vot Procesul Verbal al şedinţei ordinare  din data de 28.10.2011 şi se aprobă în
unanimitate.

șSe supune la vot ordinea de zi i se aprobă în unanimitate.
D.na Viceprimar prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia  economică privind aprobarea

ș ț țimpozitelor i taxelor locale pe anul 2012, dl. Torok Ferencz men ionează că nu sunt diferen e de
ț ț ștaxe fa ă de prevederile ini iale, lămuriri suplimentare acordând dl. Bethlendi Andrei ef serviciu ITL

țcare men ionează că a fost majorată taxa PSI., tariferele pentru închirierea sălii la Casa de  de Cultură,
ț ș ț țsau majorat cu 100 % contraven iile instituite prin anumite hotărâri  i sanc ionate de Poli ia Locală.

țDl. Primar arată că alocările din bugetul pe anul viitor se vor face doar în func ie de  încasarea
șimpozitelor i taxelor .

șSe supune la vot proiectul de hotărâre  i se aprobă în unanimitate.
D.na Viceprimar prezintă  proiectul de hotărâre avizat de comisia economică  privind

țrectificarea bugetului pe anul 2011 cu suma de 100.000 lei, lămuriri acordând dl primar,  men ionând
ț țcă sumele sau primit de la Consiliul Judetean  cu destina ie fixă pentru Casa de Cultură, aduc iunea

ț șapa Bicalat, repara ii drumuri, aspecte subliniate i de dl. consilier Torok Ferencz.
șSe supune la vot proiectul de hotărâre i se aprobă în unanimitate.

D.na Viceprimar prezintă  proiectul de hotărâre  avizat de comisia economică  privind
rectifiicarea bugetului local  pe anul 2011 cu suma de 14.000 lei, d.na Pandrea Rodica acordă lamuriri

Șd.lui Abbrudan Sorin arătând că Grupul colar nu a folosit întreaga sumă  de 160.000 pentru repararea
șacoperi ului rezultând o economie de 52.000 lei. Mentionează că poate fi alocată suma de 14.000 lei

Șcătre Grupul colar de la cap. Casa de Cultura.
șD. oara Cozea Marinela acordă  lamuriri suplimentare arătând că  suma solicitată  reprezintă

șplata energiei electrice i plata  transportului profesorilor.
șSe supune la vot proiectul de hotărâre i se aprobă în unaimitate.

D.na Viceprimar prezintă proiectul de hotărâre  avizat de comisia economică privind aprobarea
țtransferului sumei de 154.951, 05 în contul de execu ie al bugetului local, alte venituri.

șSe supune la vot proiectul de hotărâre i se aprobă în unanimitate.
D.na Viceprimar prezintă proiectul de hotărâre  avizat de comisia economică privind transferul

ținvesti iei încălzire geotermală Spital.
șSe supune la vot proiectul de hotărâre i se aprobă în unanimitate.

ț țSe prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea  achizi ionării unui modul de interfa ă
șSNEP , a valorii acestuia cât i a asigurării tehnice lunare, lămuriri suplimentare acordând d.na

șPandrea Rodica, aratând că  modulul respectiv este necesar în cadrul serviciului ITL i este adaptat
transferului on-line pentru plata ITL.

țDl Cozea Dan  răspunde d.lui Torok Ferencz arătând că referatul dir. ec con ine toate datele
șnecesare  pentru aprobarea proiectului de hotărâre fiind i avizat de comisia economică.



ș ț șDe la acest moment al edin ei este prezent i dl consilier Drăgan Sandu.
șSe supune la vot proiectul de hotărâre i se aprobă în unanimitate.

D.na Viceprimar prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia   economică privind  aprobare
contract si transfer echipamente care deservesc Politia Orasului Huedin- compartimentul cazier
judiciar, lamuriri acordând dl primar arătând că, echipamentele au fost atribuite in sistem comodat încă

țdin anul 2008 odată  cu înfiin area acestui serviciu.
șSe supune la vot proiectul de hotărâre i se aprobă în unanimitate.

Dl. Szraga Zoltan prezintă  proiectul de hotărâre avizat de comisia de urbanism privind
șaprobarea modificării art.1 din HCL nr. 165/2011 i a valorii de inventar pentru suprafata de 3201 mp

din incinta fostei UM Huedin.
șSe supune la vot proiectul de hotarare i se aprobă în unanimitate.

șDl. Szraga Zoltan  prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea Caietului de Sarcini i a
ț țContractului de Inchiriere pt. organizarea licita iei  în vederea închirierii suprafetei de 1 mp in P. a

Republicii 39, pentru amplasare dozator băuturi calde.
șSe supune la vot proiectul de hotărâre i se aprobă în unanimitate.

Dl.  Szraga Zoltan  prezintă  proiectul de hotărâre avizat de comisia de urbansim,  privind
aprobarea stabilirii denumirii străzii Lalelelor aflată în zona adiacentă străzii Zorilor.

șSe supuen la vot proiectul de hotărâre  i se aporbă în unaimitate.
șD. oara Cozea Marinela prezinta proiectul de hotărâre avizat de comisia de inavatamant

cultură, privind aporbarea programului manifestarilor organizate cu ocazia zilei de 1 Decembrie.
șSe supune la vot proiectul de hotărâre i se aprobă în unanimitate.

D.soara Cozea Marinela prezinta proiectul de hotărâre avizat de comisia de inavatamant
șcultură, privind aporbarea asocierii  pentru promovarea baschetului cu Asociatia Gheorghe Mure an.

șSe supuen la vot proiectul de hotărâre i se aprobă în unaimitate.
Dl. Drăgan Sandu  prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de administratie publica,

privind aprobarea Listei locuintelor sociale inclusiv a suprafelelor acestora.
șSe supune la vot proiectul de hotărâre i se aprobă în unanimitate.

Dl. Dragan Sandu prezinta proiectul de hotărâre avizat de comisia de administratie publica,
șprivind aprobarea Inventarului bunurilor care apartin dmeniului public al ora ului Huedin.

țDl. Varga Andrei  arată că a propus alcătuirea acestui inventar încă din anul 1996 men ionând
totodată  să  se intocmească  o adresă  la  comisia monumentelor istorice privind clasificarea ca
monumente istorice a cladirilor cu o vechime de peste 100 ani.

Dl secretar răspunde d.lui Varga Andrei  cu privire la faptul că, comisia monumentelor istorice
a transmis o listă  cu monumentele istorice clasificate ca atare  Orasul  Huedin, dl. Torok Ferencz

ț șmen ionând că pot fi monumente istorice chiar i  siturile sau chiar străzi întregi felicitând executivul
pentru  materialul privind ITL.

țDl. Primar solicită să se reglementeze situa ia monumentelor istorice.
șSe supune la vot proiectul de hotărâre i se aprobă în unanimitate.

țDl. Drăgan Sandu  prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de administra ie publică
privind aprobarea listei finale de aprobare a locuintelor ANL pe anul 2011 .

ș ț șSe supune la vot i se aprobă cu 9 voturi 6 ab ineri  Farka Marius,  Cozea Silvia,  Abrudan
șSorin , Sanfira Ionut iar 2 consilieri  Gurgiu Marinela i Pădurean Răzvan nu au votat.

ș ț ț ț șDl.  Primar  î i  exprimă  nemul umirea  fa ă  de   ab inerea  consilierilor  PSD  i  PNL,
țconsiderând ca ar trebui informată opinia publică despre votul acestora, fiind nemul umit totodată a se

ataca politic acest proiect.

D.na Viceprimar prezinta proiectul de hotarare avizat de comisia economica,   privind
aprobarea  rectificării bugetului local  cu suma de 429.000 lei  cap. Invatamant.

șSe supune la vot proiectul de hotărâre  i se aprobă în unanimitate.
Dl. Handraluca Mircea prezintă informare cu privire la spatiile inchiriate in cadrul Policlinicii

țHuedin,  mentionand că există 14 spa ii care pot fi inchiriate, 23 spatii sunt cu contract de închiriere, 2
țdate in comodat iar 3 spa ii urmează să fie închiriate în perioada următoare. Răspunde de asemenea

șd.lui Pa calau Ionel  cu privire la situatia spatiului ocupat de fostul SANEPID Huedin.
Dl.Drăgan Sandu  prezintă  informarea cu  privire la îndeplinirea H.C.L pe luna octombrie

2011.



La probleme curente Cozea Marinela solicita mentinerea curateniei in cadrul administratiei
ț țpie ei, dl Torok Ferencz men ionand că sun situatii în care cetătenii din str. BN Antal aruncă gunoaie

țdupă zilele de pia ă.
ț ș ț țDl. Pascalău Ionel  men ionează că SC Cri ul a avut o ac iune prin care au fost distrubui i

saci menajeri în vederea pastrarii curateniei.
țDl. Primar solicită că persoanele care de in contracte de inchiriere sa le fie stabilite clauze

șprivind păstrarea curăteniei, aspecte subliniate i de d.na viceprimar. De asemenea răspunde d.nei
țCozea Silvia  că în probelema câinilor comunitari,  la acest moment este o discu ie prematură urmând

să se emită o hotărâre ulterior.
țDl.  Pascalau Ionel  solicită eliberarea  străzii BN Antal în zilele de mar i,  pe partea dreaptă,

de mijloacele auto.
Dl.  Primar prezintă  Programul manifestarilor cu ocazia zilei de 1 Decembrie,  arătând că

țmar i  29.11.2011 ora 11 vor avea loc inaugurarea unor obiective  finalizate în acest an care vizează
șzonele Avram  Iancu 41, Horea 80, Ansamblurile ANL, strazile recent asfaltate i aductiunea apei la

Bicalat.
Nemaifiind alte probleme de discutat şedinţa se declară închisă, drept pentru care s-a încheiat

prezentul proces verbal.

Preşedinte de şedintă, Secretar,
  Kozam Zoltan Cozea Dan


